



澳門科技大學

MACAU UNIVERSITY OF SCIENCE AND TECHNOLOGY

文件編號 : AR/N/21/0030
Ref. No. :

致：全體同學

通告：10月25日起恢復面授課堂

隨著近期本地疫情有所緩和並參照澳門政府教育及青年發展局的指引，經大學研判，決定於10月25日起恢復面授教學，10月25日至11月2日期間的課堂將透過線上線下並行模式進行。請同學們留意課表並按時透過雲課堂或到所顯示的課室上課。11月3日起大學將全面恢復面授教學。有關課堂各項具體安排，請留意各院/所/部的最新通知。

在此提醒同學按照澳門特區政府的要求，10月25日起同學進入校園須出示至少已接種第一劑新型冠狀病毒疫苗的證明，或出示新型冠狀病毒核酸檢測7天內結果為陰性的證明。同學如未能提供相關證明，將不獲准進入校園及使用所有設施。在大學全面恢復面授教學後，未能提供上述證明而不獲准進入校園上課的同學，相關的課堂將作曠課處理。根據大學規定，缺課率超過科目總學時30%的同學將不獲准參加期末考試，成績評為“T-缺課導致不通過”。請同學們務必盡早為此作好準備，以免影響學業。

大學再次呼籲全體學生留在澳門，珠海或中山的常居地，減少跨境流動，盡快接種新冠疫苗，注意個人衛生及健康，並為參與面授課堂和教學活動作好安排及準備；同時務必時刻關注澳門政府及大學發佈的最新通知。

特此通知，祈為留意。

澳門科技大學
教務處



准予張貼至：2022/8/31



澳門科技大學
MACAU UNIVERSITY OF SCIENCE AND TECHNOLOGY

Ref. No. : AR/N/21/0030

To: All students

Notice: Face-to-Face Classes Will Be Resumed from October 25

In view of the recent alleviation of the epidemic locally and in line with the guideline from the Macao Education and Youth Development Bureau, the University has decided to resume face-to-face teaching from October 25. Online and offline classes will be conducted simultaneously from October 25 to November 2. During this period, students should pay attention to the class timetable and attend classes either online or in the classroom as shown. Starting from November 3, offline teaching will be fully resumed. Students are requested to pay close attention to the latest notices from Faculties/Institutes/Department regarding class arrangements.

Please be reminded that according to the requirements of the Macao SAR government, starting from October 25 onwards, students are required to present the proof of having received at least the first dose of COVID-19 vaccine or the proof of negative nucleic acid test result which has been sampled within 7 days before entering the University. If students fail to provide the above-mentioned proof, they will not be allowed to enter the University and use any facilities in the campus. After the full resumption of face-to-face classes, students who fail to provide the above-mentioned proof will be prohibited to attend the classes on campus, and they will be considered as absent. According to the regulations of the University, student who is absent for more than 30% of the total class hours in aggregate will not be allowed to attend the final examination and will receive a failing grade for that course, marked as "T". Therefore, students should make preparations in advance to avoid any negative impact on your studies.

Once again, we call on all students to stay in your residence in Macao, Zhuhai or Zhongshan and avoid unnecessary cross-border movement, to get COVID-19 vaccines as soon as possible, pay attention to personal hygiene and health as well as make preparations and arrangements for attending face-to-face classes. At the same time, please keep abreast of the latest notices of the Macao SAR government and the University.

Thank you for your attention.

Academic Registry, Macau University
of Science and Technology



Keep posted till: 2022/8/31